
Protokoll fört vid Sällskapet Boule i Hjo styrelsemöte 2024-11-04 

Närvarande: Dan Melin, Sonja Johansson, Sven Stoltz, Berit Svensson, Kjell-Åke Borchgrevink, Pia Qvist, 

Göran Tegnelund, Yvonne Ekholm och Pelle Ekholm, Agne Johansson samt Tommy Karlsson (del av mötet) 

Saknades Gerd Björnell 

§1. Mötets öppnande  

Ordföranden Dan Melin öppnar mötet och dagordningen fastställs. 

§2. Val av sekreterare för dagens möte 

Pelle Ekholm väljs till sekreterare för dagens möte 

 §3. Val av justerare för mötet 

Yvonne Ekholm väljs att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 §4. Föregående styrelseprotokoll och protokoll från höstmötet 

Protokoll från styrelsemöte 7/10 och protokoll från höstmötet 16/10 läggs till handlingarna. 

§5. Ordförande, rapporter/ frågor/ uppdrag mm 

 A. Information till valberedningen. 

Valberedningen, Agne Johansson och Tommy Karlsson, närvarar vid dagens sammanträde och diskuteras 

avsägelser mm. Pia meddelar att hon kommer att avgå. Dan flyttar till Göteborg hösten 2025. Avstämning av 

valberedningens arbete sker i början av januari. 

Meddela snarast till valberedning ev. avsägelser 

Beslut 

En sponsorkommitté skall inrättas med 3 ledamöter, som väljs på årsmötet. Avstämning och information om 

uppdraget mellan kommitté och styrelse skall ske,  

B. Vika skall ha licens 2025? 

Inlämnas till distriktet senast 6 december. Påverka så att fler skaffar licens.  

Beslut 

Ordförande kollar med de som haft licenser 2024 och informerar medlemmarna på kommande träningar för 

att få fler licensierade spelare.t 

§6. Kassören:  

Kassören lämnar följande ekonomisk rapport: Kassan572: -, Bank 71 119: - kronor (ICA  2 194:- och hyra 

16 191 medräknat). 14 fikakort sålda i oktober. Prognos för årsresultatet är ett överskott på i runda tal 

30 000: - kronor 

Inkomst fika kontanter 830 kronor i oktober. 

 §7. Rapport från tävlingskommittén A. Vilka inköp behövs? 

Göran Tegnelund rapporterar följande: 

Kommunkampen 15/9 och 12/12. Alla får vara med och lagen lottas. 

Höstcupen genomförd, månadsmästaren 30 deltagare. Trisslotteriet genomfört. Svantes minne 33 deltagare. 

Deltager i Gubbröra i Skövde. 

En länk in till anmälan via sms eller mejl skall ske till en person. Berit måste få reda på antalet deltagare vid 

tävlingar minst 3 dagar innan. 

Beslut 

1. Fika skall ingå i anmälningsavgiften på såväl interna som externa tävlingar 

2. Anmälan till tävlingar sker till Sven via SMS eller mejl.  

3. Kassören köper in presentkort för 5 000: - kronor. Valörer avgörs av kassören. 

4. Köp in 30 nya lillar gula (cirka 900:-) 

 §8. Rapport från bankommittén A. Vilka inköp behövs? 

Sven Stoltz rapporterar följande: 

Christer Pettersson har erbjudit sig skänka en tv. 



Vem ansvarar för iordningställande av lokalen, ej banorna? 

Vet banansvariga om att det skall dammsugas på torsdagarna och inte sopas. 

Önskemål om att köpa in städ finns hos medlemmarna. 

Hjo Energi har bokat hallen 6/12 13.30 och Senior Sportschool har avslutning 6 november. 

Beslut 

1. Inköp av internetanslutning, mobilt bredband, beställs av kassören Pia och Sven. 

2. Ta emot erbjudandet om Christers tv, om den fortfarande finns tillgänglig 

3. Dammsugning skall ske. 

4. Göran kontaktar städfirma för ett pris med städning i boulehallen och toaletterna 

5. 6 december 13.30 kommer Hjo Energi att ha en aktivitet i hallen och några hjälper att få igång spelet. 

6. Sven, Kjell-Åke och Dan sköter Senior Sportschool den 6 november 

7. Kommittén undersöker möjligheterna att få bana 8 mer hårdgjord med mindre grus. 

 §9. Rapport från trivselkommittén A. Vilka inköp behövs? 

Berit Svensson rapporterar följande: 

Säljer mer smörgåsar nu. Hösttrippeln netto1150: - kronor 

Kaffe och kaka kostar 20: -. Vad skall bara en kopp kaffe kosta? 

Räkfrossa med paj. Hur många pajer skall vi ha? 6 personer per paj. Berit återkommer. 

Kallat till möte den 11/11 för att reda ut vad som gäller och undvika tjafs.  

Beslut 

1. Enbart kaffe kostar 10: - kronor framöver. 

2. Räkfrossan för vuxna bjuder vi medlemmarna på. Respektive ej medlem kostar 200: - Berit håller i 

fördelning av de som bakar paj. Trubadur ordnad 1000: - kronor. Pia ordnar någon aktivitet. 

3. Lusseboulen 12/12 kl.17.00. Glögg alkoholfri med tillbehör och skinksmörgås samt lussekatt. 

4. Berit köper in det som behövs i köket. 

5. Överblivna kaffekoppar lottas ut efter bästa förmåga. 

 §10. Övriga frågor A. Uppföljning. Hur blir vi en positiv klubb igen? Hur blir vi av med allt tjafs och 

gnäll, dålig stämning mm. 

Beslut 

1. Skriv närvarolista när vi är minst 3 personer. 

2. Enkäten till medlemmarna skall diskuteras på nästa möte. 

3. Ha ett längre styrelsemöte för att kunna diskutera igenom olika frågor ordentligt. Mötet blir 2/12 kl. 10-? 

 §11. Nästa styrelsemöte 

Beslut 

 2/12 kl. 10:00, Rödingen 

§12. Avslutning 

Ordföranden avslutar mötet. 

 

Vid protokollet 

                          Pelle Ekholm 

 

Justeras              

                          Dan Melin                                                          Yvonne Ekholm   

        


